
 

SA 0052/XXX/09         

Protokół nr XXX/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 29 kwietnia 2009 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, nieobecny radny Karol Krawiec.  

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście;  

• radny powiatowy Jerzy Sikora,  

• komendant Gminny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Arkadiusz 

Wapienik, 

• zastępca komendanta powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof 

Żaczek, 

• komendant Komisariatu Policji w Ustroniu Janusz Baszczyński, 

• przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Grażyna Porębska-Jochacy.  

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, redaktor „Panoramy Goleszowskiej” 

Tomasz Jaszowski, kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami Barbara Susmarska, 

dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidia Lankocz, dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

Alicja Danel-Ozga, pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 
Ad.1. Otwarcie XXX sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (oraz radna elekt), co wobec ustawowego składu Rady 
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wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXX sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną z okręgu Puńców. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Informacja na temat bezpieczeństwa na terenie gminy. 

10. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

11. Ocena bazy sportowo-rekreacyjnej będącej własnością Gminy Goleszów. 

12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Gospodarki Odpadami dla Gminy 

Goleszów. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

13.1. rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok oraz 

udzielenia z tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy, 

13.2. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

13.3. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

13.4. przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego, 

13.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

13.6. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

13.7. zmiany uchwały Rady nr XXI/170/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku, 

13.8. nadania nazw drogom we wsi Leszna Górna. 

14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

16. Wolne wnioski. 

17. Informacje i komunikaty. 

18. Zakończenie XXX sesji Rady Gminy Goleszów.   
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Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie wniósł propozycji zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc pod głosowanie przyjęcie przedstawionego 

porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

„Za” przyjęciem porządku głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Ad.4. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną z okręgu Puńców. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Grażyna Porębska-Jochacy wręczyła radnej 

Joannie Byrtek zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej o wyborze na radnego Gminy 

Goleszów. Zaświadczenia to stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu.  

Następnie zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym radna złożyła ślubowanie o  treści: 

„Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców. Tak mi dopomóż Bóg". 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 

Protokół z dwudziestej dziewiątej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXIX/09 z dnia 

25 marca 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.6. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał radny powiatowy Jerzy Sikora, który 

poinformował o odbytej 27 kwietnia 2009 r. Na sesji tej udzielono Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu oraz zaprzysiężony został  nowy radny 

Tadeusz Honiarczyk, który zastąpił radnego Piotra Gruszczyka. Radny Piotr Gruszczyk złożył 

rezygnację z wykonywania mandatu radnego. 

 

 



Protokół nr XXX/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 kwietnia 2009 r.  strona 4 
 

Ad.7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w kwietniu obradowała dwukrotnie 

w dniu 15 oraz 27.04.br.  

Na pierwszym posiedzeniu Komisja zwizytowała obiekty sportowe takie jak skocznie, boisko 

LKS Goleszów oraz obiekty LKS Tempo oraz świetlice środowiskowe TPD. Po wizji lokalnej 

Komisja zwróciła się do wójta w sprawie zorganizowania spotkania w dniu 2 maja br. 

spotkania z działaczami Polskiego Związku Narciarskiego, którzy uczestniczyć w tym dniu 

będą w Konkursie Skoków Narciarskich. Jednakże po posiedzeniu ustalono, iż spotkanie to 

będzie możliwe w późniejszym terminie.  

Następnie komisja pozytywnie oceniła ideę funkcjonowania świetlic środowiskowych TPD 

i zwróciła się o dalsze finansowania ich pracy. 

Na drugim posiedzeniu bez uwag przyjęto sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 2008 rok oraz sprawozdanie finansowe Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa obradowała 22.04 a na 

spotkaniu tym: 

− wysłuchano przedstawicieli Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Katowicach 

na temat problematyki dotyczącej wyznaczania i funkcjonowania obszarów Natura 

2000 na terenie Gminy Goleszów.  

− wysłuchano informacji na temat bezpieczeństwa na terenie Gminy Goleszów, która 

przedstawił Komendant Gminny OSPRP Arkadiusz Wapienik – temat ten będzie 

omawiany na dzisiejszej sesji. 

− zapoznano się z informacjami przedstawionymi przez kierownik referatu drogowego 

w sprawie zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonie 2008/2009. W tym 

temacie Komisji złożyła propozycje, by osoby odśnieżające drogi gminne 

wykonywały także usługi doraźnego posypywania jezdni.  

− przeanalizowano uchwały i wnioski zebrań wiejskich. 

− oraz bez uwag przyjęto sprawozdania z realizacji gminnego planu gospodarki 

odpadami. Przy okazji tego punktu Komisji zawnioskowała o przygotowanie zmiany 

uchwały w sprawie maksymalnych stawek za wywóz nieczystości a zmiana ta miałaby 

polegać na dodaniu zapisu mówiącego o tym, iż uchwalone maksymalne stawki nie 
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obowiązują na ul Długiej w Puńcowie. Jednakże po posiedzeniu Komisji okazało się, 

iż sprawa ta została już w inny sposób uregulowana, a co za tym idzie wniosek ten stal 

się bezprzedmiotowy.  

 

Komisja Finansów i Inwestycji Komisja obradowała w dniu 24.04 i na posiedzeniu 

wysłuchano i przyjęto bez uwag informacje na tematów remontów budynków komunalnych i 

inwestycji drogowych. Omawiając ten temat Komisja skierowała do Wójta Gminy trzy 

następujące wnioski: 

1. wystąpić do powiatu w sprawie remontu drogi Przez Bażanowice oraz przez Puńców. 

2. wystąpić do powiatu w sprawie wykopania rowu na drodze przy dworcu głównym 

PKP w Goleszowie. 

3. Ponownie zorganizować spotkanie mieszkańców zainteresowanych budową chodnik 

dla pieszych w Goleszowie Równi z przedstawicielami starostwa i urzędu gminy. 

W dalszej części pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał według druków 13.2., 13.3., 

13.4., 13.5. i 13.6. 

 

Komisja Rewizyjna obradowała dwukrotnie: 27 marca oraz wczoraj 28.04  

Na pierwszy posiedzeniu wspólnie z pozostałymi Komisjami przeanalizowano sprawozdanie 

z wykonania budżetu za 2008 rok a Komisja Rewizyjna sformułowała wniosek w sprawie 

udzielania wójtowi z tego tytułu absolutorium. 

Wczoraj natomiast, po wysłuchaniu kierownika referatu drogowego Jerzego Sikory, 

pozytywnie oceniono przeprowadzenie akcji zimowej 2008/2009 oraz wykorzystanie przez 

sołectwa środków przeznaczonych na drogi za 2008 rok. 

 

Ad. 8.Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot stwierdził, iż w okresie pomiędzy sesjami do 

biura Rady Gminy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie.  

 

Na ten głos zaprotestował radny Franciszek Giecek, który uznał, że pomiędzy sesjami 

założył interpelację dotyczącą wiaty przystankowej przy przystanku autobusowym Cisownica 

Bloki. 

Radny odczytał tą interpelację, a jej kopia stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 
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Kolejno radny Krzysztof Kohut zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o wystosowanie pisma 

do wojewódzkiej komendy policji w sprawie przywrócenia odciętej przez nich linii 

telefonicznej do goleszowskiego posterunku policji.  

 

Ad.9. Informacja na temat bezpieczeństwa na terenie gminy. 

Radni otrzymali następujące pisemne informacje: 

- informacja Komisariatu Policji w Ustroniu obejmującą analizę zdarzeń w roku 2008 na 

terenie Gminy Goleszów oraz obrazującą całokształt działalności Komisariatu – załącznik nr 

6 do nin. protokołu, 

- informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie o stanie 

bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu za 2008 

rok – załącznik nr 7 do nin. protokołu, 

- informacja Komendanta Gminnego Związku OSP RP w Goleszowie o stanie 

bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych gminy 

Goleszów za 2008 rok – załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Powyższe opracowania zostały omówione przez ich autorów; to jest kolejno przez 

komendanta Komisariatu Policji w Ustroniu Janusza Baszczyńskiego, zastępcę komendanta 

powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Krzysztofa Żaczek oraz przez komendanta 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Arkadiusza Wapienika.  

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy odtworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Sołtys Werner Zając zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo wynikające z poruszających się 

po górskich szlakach motocyklach i kładach oraz zwrócił się z zapytaniem do Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o powód nie przysłania do pożaru skrzynki 

rozdzielczej w Dzięgielowie jednostki z Puńcowa oraz o przyczynę tak długiego okresu 

oczekiwani na straż. Zdaniem sołtysa jednostka przyjechała dopiero po 40 minutach od 

wezwania. 

Na ten głos odpowiedział komendant Komisariatu Policji w Ustroniu Janusz Baszczyński, 

który stwierdził, że aby móc skutecznie walczyć z pojazdami poruszającymi się po górskich 

szlakach komenda musi zostać doposażona w odpowiedni sprzęt. Pismo w tej sprawie zostało 

już wystosowane do Komendy Wojewódzkiej Policji. Natomiast zastępca komendanta 

powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof Żaczek zobowiązał się do sprawdzenia 

przyczyny 40 minutowego dojazdu do pożaru.  
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W dalszej części dyskusji Radny Krzysztof Kohut poprosił o uruchomienie fotoradaru 

umieszczonego na skrzyżowaniu drogi dwupasmowej z drogą w kierunku Hermanic. 

 

Radny Franciszek Giecek poinformował, że w czasie zimy na drodze powiatowej 

w Cisownicy kierowcy trenowali hamowanie z poślizgiem. W związku z tym radny 

wystosował pismo w tej sprawie do Komisariatu Policji w Ustroniu i otrzymał odpowiedź, iż 

zagrożenie na drodze jest niewielkie, ponieważ incydent ten ma miejsce wieczorem, kiedy na 

drodze nie ma natężenia ruchu.  

Po tej wypowiedzi komendant Komisariatu Policji zapewnił, że wyjaśni na komisariacie kto 

i z jakich powodów wystosował odpowiedź, która zdaniem komendanta jest niedopuszczalna.  

 

Na zakończenie tego punktu porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. 

Podziękował gościom za pracę jaką wykonują na terenie Gminy Goleszów oraz odczytał 

pismo byłego komendanta policji w Cieszynie mł.insp. Ireneusza Szwarga, który będzie  

kontynuował pracę na stanowisku Komendanta Miejskiego Policji w Bielsku – Białej. 

Do podziękowań dołączył także przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot. 

 
Z sali obrad wyszedł radny Dariusz Orawiec. Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Ad.10. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

Radni otrzymali pisemne zestawienie wszystkich wniosków przyjętych na zebraniach 

wiejskich, które odbyły się w lutym i w marcu w Gminie Goleszów. Zestawienie to stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek 

Szlauer przypomniał, iż temat ten został zrealizowany na posiedzeniu Komisji w dniu 22.04. 

br.  Część wniosków nie może być zrealizowana ponieważ wykraczają poza budżet gminy. 

Z tym zdaniem zgodził się Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Dodał on także, że adresatem 

wniosków jest nie tylko Gmina Goleszów ale także powiat bądź inne instytucje. Wójt Gminy 

złożył także wniosek w sprawie przeprowadzania przez Komisję Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa analiz realizacji wniosków. Analiza 

taka miałaby być przeprowadzana raz na kwartał.  

 

Kolejno głos zabrał radny Adam Żwak, który stwierdził, iż niepokojąca jest opieszałość 

Urzędu Gminy Goleszów w stosunku do remontu ul. Długiej w Puńcowie. Natomiast radny 
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Kazimierz Wisełka zwrócił uwagę na różnice w sposobie formułowania wniosków 

w przedstawionej pisemnej informacji.  

Na głos radnego Kazimierza Wisełki odpowiedział przewodniczący Rady Gminy, który 

stwierdził, że do przedstawionej informacji wnioski zostały jedynie przepisane z protokołów 

nadesłanych do Urzędu Gminy, bez ingerowania w styl zapisu.  

 

Wobec braku dalszych głos w dyskusji Rada Gminy  przyjęła bez uwag informacje 

z przebiegu zebrań wiejskich. 

Zapis został przyjęty 13 głosami „za”. 

 

Ad.11. Ocena bazy sportowo-rekreacyjnej będącej własnością Gminy Goleszów. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

przypomniał, iż Komisja wizytowała obiekty sportowe w dniu 15.04. br. Zwizytowano 

następujące obiekty i stwierdzono: 

Boisko w Kisielowie: stan techniczny obiektu nie zmienił się w stosunku do ubiegłego roku. 

Planowana druga murawa nie została wykonana. 

Skocznia narciarska w Goleszowie: o stanie technicznym skoczni będą prowadzone 

rozmowy na spotkaniu z przedstawicielami Polskiego Związku Narciarskiego. 

Obiekty LKS Goleszów: komisja pozytywnie oceniła stan tych obiektów sportowych.  

LKS Tempo: komisja pozytywnie oceniła stan tych obiektów sportowych. Klub boryka się 

jednak z problemem utrzymania kortów tenisowych.  

Na posiedzeniu tym Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia uznała, iż 

wszelkie inwestycje sportowe należy planować bardzo rozsądnie, gdyż później brakuje 

funduszy na utrzymanie tych obiektów.  

 

Ze zdaniem Komisji zgodził się Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Wójt podobnież 

negatywnie ocenił stan bazy sportowej w Kisielowie i uznał za zbędne budowanie tam drugiej 

murawy do piłki nożnej.  Poinformował także, iż cała dokumentacja dotycząca budowy 

boiska Orlik 2012” jest kompletna i do końca roku inwestycja ta musi zostać zakończona. Na 

otwarcie kolejnych konkursów czekają także projekty boisk w Cisownicy oraz 

w Dzięgielowie.  
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Ad.12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Gospodarki Odpadami dla Gminy 

Goleszów. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie z realizacji Programu Gospodarki Odpadami dla 

Gminy Goleszów, które stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. Z treścią sprawozdania 

zapoznała zebranych kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami Barbara Susmarska. 

Poinformowała ona, iż zgodnie z wymogami zawartymi w ustawie o odpadach Wójt Gminy 

sporządza co 2 lata sprawozdanie z wykonania planu gospodarki odpadami w celu jego 

analizy. Zawiera ono dane porównawcze przedstawiające efektywność zbiórki odpadów 

w odniesieniu do lat poprzednich i w pewnych elementach może zostać wykorzystany jako 

źródło informacji, przydatnych zwłaszcza przy wyborze strategii postępowania w dziedzinie 

gospodarki odpadami w latach następnych, a także w procesie opracowywania okresowych 

aktualizacji tego dokumentu.  

Podstawowym źródłem informacji, jaki został wykorzystany w sprawozdaniu są materiały 

przedłożone przez podmioty odbierające odpady, dane GUS, PIOŚ oraz Wojewódzkiej Bazy 

Danych.  

 

Następnie przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował, że na posiedzeniu w dniu 22.04 sprawozdanie to 

zostało przeanalizowane przez członków Komisji i przyjęte bez uwag.  

 

W dyskusji otwartej przez przewodniczącego Rady Gminy nikt nie zabrał głosu. W związku 

z tym przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

„Za” przyjęciem głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Ad.13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją.  

 

13.1. rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok oraz udzielenia 

z tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu stanowi załącznik 11 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z następującymi dokumentami: 

 



Protokół nr XXX/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 kwietnia 2009 r.  strona 10 
 

− wniosek Komisji Rewizyjna z dnia 27 marca 2009 r. o udzielenie Wójtowi Gminy 

Goleszów absolutorium z tytułu wykonania budżetu gmina za 2008 rok – załącznik nr 

12 do nin. protokołu, 

− uchwała nr 4100/I/53/2009 z dnia 3 kwietnia 2009 r. I Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Goleszów – załącznik nr 13 do nin. protokołu, 

− uchwała nr 4100/I/23/2009 z dnia 26 marca 2009 r. I Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Goleszów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008 rok – 

załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Krzysztof Glajcar poddał pod wątpliwość konieczność umieszczenia w uchwale 

zapisu mówiącego o tym, że wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy.  

Na ten głos odpowiedział przewodniczący Rady Gminy twierdząc, że zapis taki jest 

wymagany, ponieważ wykonanie uchwały polega między innymi na przesłaniu jej do 

odpowiednich organów nadzoru, a to może uczynić jedynie Wójt Gminy.  

 

Następnie Wójt Gminy podziękował radnym oraz skarbnik gminy za wspólne wykonanie 

budżetu za 2008 rok.  

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXX/256/09 w sprawie rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

za 2008 rok oraz udzielenia z tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 
W tym momencie z sali posiedzeń wyszedł radny Leszek Szlauer. Od tej pory w sesji uczestniczy 12 radnych.  
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13.2. zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 
 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXX/257/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

13.3. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji wraz 

ze zmianą polegającą na wykreśleniu § 2 i nadaniu nowego brzmienia § 1: „Udzielić pomocy 

finansowej Powiatowi cieszyńskiemu w formie dotacji celowej w wysokości 100.000,00 (sto 

tysięcy) złotych z przeznaczeniem na: „Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 2611S w 

Lesznej Górnej” zawierając umowę określającą przeznaczenie i zasady rozliczania udzielonej 

pomocy”.   

Opinia ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXX/258/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

13.4. przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji wraz 

ze zmianą polegającą na wykreśleniu § 2 i nadaniu nowego brzmienia § 1: „Przyjąć do 
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realizacji od Powiatu Cieszyńskiego, należące do jego właściwości zadanie inwestycyjne pod 

nazwą „Budowa chodnika przy drodze powiatowej Cieszyn-Ustroń nr 2607S w Bażanowicach 

na odcinku o ul. Strzelbin do ulicy Potoczki” zawierając porozumienie określające zasady 

i terminy przekazywania środków finansowych na wykonanie przyjętego zadania. 

Opinia ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXX/259/09 w sprawie przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 
Po akcie głosowania z sesji wyszedł radny Adam Żwak. Tym samym w sesji uczestniczy teraz 11 radnych. 

 

13.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji wraz 

ze zmianą polegającą na wykreśleniu § 2 i nadaniu nowego brzmienia § 1: „Udzielić pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu w formie dotacji celowej w wysokości 100.000,00 (sto 

tysięcy) złotych z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne „Budowa chodnika przy drodze 

powiatowej Cieszyn-Ustroń nr 2607S w Bażanowicach na odcinku o ul. Strzelbin do ulicy 

Potoczki” zawierając umowę określającą przeznaczenie i zasady rozliczenie udzielonej 

pomocy. 

Opinia ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 11 radnych. 

Uchwała nr XXX/260/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

 

 



Protokół nr XXX/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 kwietnia 2009 r.  strona 13 
 

13.6. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji wraz 

ze zmianą polegającą na: 

1. zmianie tytułu uchwały na „w sprawie udzielenia pomocy finansowej Państwowej 

Straży Pożarnej” 

2. wykreśleniu § 2 i nadaniu nowego brzmienia § 1: „Udzielić pomocy finansowej 

Państwowej Straży Pożarnej w formie dotacji celowej w wysokości 12.188,00 

(dwanaście tysięcy sto osiemdziesiąt osiem) złotych na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie 

zawierając umowę określającą przeznaczenie i zasady rozliczenia udzielonej pomocy 

Opinia ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 11 radnych. 

Uchwała nr XXX/261/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Państwowej Straży 

Pożarnej została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

13.7. zmiany uchwały Rady nr XXI/170/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż radny Krzysztof Kohut członek 

Komisji Statutowej z dniem 1.04.2009 r. zrezygnował z członkostwa w tej Komisji. Pisemna 

rezygnacja stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. W związku z powyższym zachodzi 

konieczność uzupełnienia składu Komisji Statutowej.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Krzysztof Kohut zaproponował kandydaturę radnego Krzysztofa Glajcara. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

Nikt z radnych nie zaproponował dalszych kandydatur.  

Uchwała nr XXX/262/09 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XXI/170/08 z dnia 25 czerwca 

2008 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

13.8. nadania nazw drogom we wsi Leszna Górna. 

Radny Krzysztof Glajcar złożył wniosek w sprawie nie przeprowadzania dyskusji nad 

nazwami ulic, które zostały przyjęte przez mieszkańców Lesznej Górnej na zebraniu 

wiejskim.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał powyższy wniosek pod głosowanie. W głosowaniu 

udział brało 11 radnych. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie, tj. 11 głosami „za”. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, w którym 

brało udział 11 radnych. 

Uchwała nr XXX/263/09 w sprawie nadania nazw drogom we wsi Leszna Górna została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

 

 

Ad.14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że na koszt Gminy Goleszów na 

komisariacie policji w Goleszowie zostanie uruchomiony numer telefonu (33 4793342). 

Pismo w tej sprawie zostanie jednak wysłane do Komendy Wojewódzkiej Policji.  

 

Następnie na interpelację radnego Franciszka Giecek odpowiedział Wójt Gminy. Zapewnił 

on, że wiata przystankowa na przystanku Cisownica Bloki zostanie tam zamontowana.  

 

Ad.15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o zarejestrowaniu stowarzyszenia LGD 

„Cieszyńska Kraina” oraz o planowanym przez stowarzyszenie naborze pracowników. 

Ponadto przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Cisownicy w sprawie wystąpienia do Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży 

Pożarnej w Katowicach i podjęcia działań w sprawie nieodpłatnego przekazania średniego 
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samochodu pożarniczego marki Renault. Do pisma dołączono szacunkowy koszt remontu 

samochodu pożarniczego Renault. Pismo to stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

Po tej informacji głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Przypomniał on, że przyjęta 

została strategia dotycząca zakupu samochodów strażackich, która zakładała, iż w obecnej 

kadencji zakupiony zostanie jeden samochodów średni za kwotę około 500 000 zł, z czego 

200 000 zł przeznaczonych będzie z budżetu gminy. Wójt Gminy opowiedział się za nie 

zmienianiem przyjętych założeń. Przypomniał także, że strategia ta została uzgodniona 

z Zarządem Gminnym OSP, Radą Gminy oraz Wójtem Gminy.  

Ze zdaniem wójta gminy zgodził się radny Kazimierz Wisełka.  

Następnie radny Artur Więcław wyjaśnił, że samochód o którym mowa jest samochodem 5 

lub 6 letnim, który uległ wypadkowi. Do tej pory był on w posiadaniu jednostki 

skoczowskiej. W autoryzowanym serwisie naprawę wyceniono na 300 000 zł, natomiast firma 

P.P.H.U Baścik oszacowała koszt naprawy na kwotę 80 000 zł. Państwowa Straż Pożarna jest 

w stanie przekazać ten samochód za darmo. Radny poparł przyjętą strategię pozyskiwania 

samochodów, dodał jednak, że przekazanie dyskutowanego samochodu jest sytuacją 

wyjątkową, z której jego zdaniem należy skorzystać. Radny uznał, że przekazanie samochodu 

mogłoby nastąpić w tym roku, natomiast jego remont wykonałoby w 2010 roku. 

Zawnioskował także o przekazanie sprawy pod obrady odpowiedniej Komisji.  

Kolejno Wójt Gminy całą sytuację uznał za „dziwną”, gdyż jego zdaniem, Komendant PSP 

mógł poprosić samorządy o pieniądze na remont tego samochodu, tymczasem chce go oddać 

za darmo a na dzisiejszej sesji przyznano straży pieniądze na nowy samochód.  

W sprawie samochodu pożarniczego głos zabrali jeszcze radni: 

- Franciszek Giecek – którego zdaniem PSP nie mogła wyremontować tego samochodu 

ponieważ wzięła za niego ubezpieczenie. Zasugerował także, by na posiedzenie Komisji, na 

którym omawiana była ta sprawa zaprosić przedstawiciela Gminnego Zarządu OSP.  

- Karol Lipowczan  - zawnioskował by komisją, która przedyskutuje sprawę była Komisja 

Finansów i Inwestycji.  

Wniosek o przekazanie sprawy do Komisji Finansów i Inwestycji został poddany pod 

głosowanie, w którym udział brało 11 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 10 radnych  

„Przeciw” głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

 



Protokół nr XXX/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 kwietnia 2009 r.  strona 16 
 

Po głosowaniu Wójt Gminy przekazał dalsze, następujące informacje: 

− 1.04. w Goleszowie odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów z zarządem powiatu 

cieszyńskiego. Na spotkaniu tym między innymi zadecydowano o lokalizacji 

powiatowej kompostowni w Skoczowie, 

− 5.04. w Goleszowie Równi odbyły się VII Otwarte Mistrzostwa Gminy Goleszów 

w Szachach. Zwycięzcą został pan Dariusz Mikurat z Krakowa, 

− 28.04 w OSP Goleszów rozegrano turniej szachowy dla dzieci i młodzieży szkolnej, 

− 6.04. odbyło się spotkanie założycielskie Stowarzyszenia Samorządowego Ziemi 

Cieszyńskiej. Jednakże statut stowarzyszenia został podważony przez nadzór prawny 

wojewody. Prezesem Stowarzyszenia została burmistrz Strumienia Anna Grygierek, 

a wiceprezesem Zbigniew Wacławik, 

− 20.06. zorganizowany zostanie Gminny Piknik Sportowy, 

− odbyło się spotkanie mieszkańców ul. Ustrońskiej w Goleszowie oraz mieszkańców 

Cisownicy w sprawie budowy chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej. 

Jednakże koniecznym będzie zorganizowanie kolejnego spotkania w tej sprawie, 

ponieważ zainteresowani budową mieszkańcy stwarzają pewne problemy, 

− zawieszona została sprawa sprzedaży bloku w Cisownicy, ponieważ mieszkańcy, 

którzy wcześniej wyrazili zgodę na kupno mieszkań teraz zaczynają się z tego 

wycofywać, 

− w Dębowcu odbył się samorządowy turniej w piłce siatkowej, 

− złożony został wniosek o dofinansowanie zająć pozaszkolnych w szkołach 

podstawowych i gimnazjum. Projekt ten opiewa na kwotę około 700 000 zł. Złożono 

także projekty dotyczące; zagospodarowania terenu między SP, Gimnazjum 

a Urzędem Gminy i budowy placu zabaw w Goleszowie Równi oraz w Lesznej 

Górnej, 

− na stanowisku sekretarki została zatrudniona pani Lidia Gibiec. Dotychczasowa 

sekretarka zmieniła stanowisko pracy i teraz zajmuje się obsługą działalności 

gospodarczej. 

 

Ad.16. Wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Kohut zwrócił uwagę na nie pozamiatany chodnik dla pieszych 

w Bażanowicach na odcinku od strażnicy po mleczarnię oraz na nie posprzątany przystanek 

PKS znajdujący naprzeciw szkolnych warsztatów. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot wytłumaczył, iż dwukrotnie interweniował 

w służbie drogowej w sprawie uprzątnięcia chodnika dla pieszych, jednakże teraz pracownicy 

drogówki sprzątają chodniki w Goleszowie i dopiero po wykonaniu tej pracy będą mogli 

przejść do kolejnych sołectw.  

 

Radny Krzysztof Glajcar zwrócił się z dwoma zapytaniami: 

1. czy wójt powziął więcej informacji dotyczących opasek odblaskowych, którymi 

komisja zajmowała się na jednym z poprzednich posiedzeń? 

2. kiedy odbędzie się następna zbiórka odpadów wielkogabarytowych? 

Ponadto radny pogratulował nowo wybranej radnej Joannie Byrtek oraz stwierdził, iż 

zabrakło podziękowań za prace w radzie byłemu radnemu Andrzejowi Lacel.  

Na ten głos najpierw odpowiedział przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot informując, iż 

podziękowania dla Pana Andrzeja Lacel zostały na piśmie przesłane na adres domowy. 

Następnie Wójt Gminy Zbigniew Wacławik dodał, iż takie podziękowania złożył na zebraniu 

wiejskim w Puńcowie. Ponadto Wójt Gminy przyznał, że do tej pory nie wystąpił z pismem 

dotyczącym odblasków, zobowiązał się jednak uczynić to w najbliższym czasie. 

Poinformował także, że w czerwcu zebrane zostaną odpady wielkogabarytowe 

w miejscowościach Puńców, Dzięgielów i Leszna Górna, a po wakacjach ponownie akcja ta 

zostanie przeprowadzona na terenie całej gminy.  

 

Sołtys Krystyna Bujok poprosiła o informację dotyczącą realizacji dwóch uchwał zebrania 

wiejskiego Godziszowa dotyczących remontu dróg rolniczych.  

W związku z tym Wójt Gminy poinformował o procedurze dofinansowania remontów dróg 

rolniczych. Na ten rok złożono wnioski na remont czterech takich dróg.  

 

Radny Artur Więcław zawnioskował o przekazanie nagłośnienia Gminnego Ośrodka 

Kultury w Goleszowie do świetlicy w Cisownicy i jednocześnie o zakup nowego nagłośnienia 

dla GOK w Goleszowie.  

 

Ad.17. Informacje i komunikaty. 

Radny Karol Plinta poinformował, że 24.04. w Kisielowie odbyło się zebranie walne 

Związku Spółek Wodnych. 
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Zastępca wójta Henryk Odias przekazał, iż 6.05 odbędzie się spotkanie organizacyjne 

w sprawie dożynek gminnych.  

 

Ad.18.Zakończenie XXVIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1920 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXX sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  
 

 


